
Zápis z výroční členské schůze ZO ČSV Kladno - 7. 2. 2024  

Přítel předseda přivítal přítomné a připomenul, že se jedná o výroční schůzi.   

Z počtu 93 řádných členů organizace bylo přítomno 45 členů, což je 48,4 %. Schůze v základním formátu nebyla 

usnášeníschopná, až po 30 minutách, kdy byla vyhlášena náhradní schůze se stejným programem, pokračovala a 

hlasování tak byla platná. 

V úvodu probíhal sběr vzorků na varroázu a případně i na mor včelího plodu, který je možno odevzdat i na schůzi 

v březnu. 

Program 

Přítel předseda přečetl program a vyzval přítomné, jestli mají návrh na doplnění. Žádný návrh z pléna nevzešel, 

přítel předseda dal tedy o původně navrženém programu hlasovat.  

Pro 45, proti 0, zdrželi se: 0 – návrh byl přijat   

Volba mandátové komise  

Do mandátové komise byli navrženi přátelé Červený, Uličná a Včelák a vzápětí se o tomto složení hlasovalo:  

Pro 45, proti 0, zdrželi se: 0 – návrh byl přijat   

Plán činnosti na rok 2024 

Přítelkyně Belušová přečetla a okomentovala uvažovaný plán činnosti na rok 2024. Plán byl v emailu, došel 

současně s pozvánkou. Do programu mohou ještě přibýt termíny přednášek. Přítel Červinka se ptal po tématech, 

která by včelaře zajímala a sám navrhl jako téma sršeň asijskou.  Přítel Míla bere objednávky na sklenice. Bude 

opět snahou získat dotaci od města. 

Zpráva o hospodaření 

Zprávu přečetla přítelkyně Jiroušková. Dluhy nemáme a hospodaříme díky dotacím vyrovnaně, stejným 

způsobem již 7 let.    

Zpráva zdravotního referenta 

Přítel Červinka považuje podzimní léčení za úspěšné. Dále informoval, že ČSV stáhlo léčivo na jarní nátěr plodu 

z důvodu špatně uzavřených lahviček. Náhradní léčivo nebude, je tedy třeba najít náhradní způsob jarního 

léčení. Přítel Červinka je schopen nabídnout pouze Varromed (kdo má zájem, je třeba nahlásit do pátečního 

poledne), nebo standardní léčivo, které je ale prošlé. Dle dostupných informací včetně konzultace ve výzkumáku 

by to ale nemělo zásadně vadit. Použití prošlého léčiva si ale podle přítele Bernáška musí rozhodnout každý 

jednotlivě. Varromed je dle přítele Linharta nutno objednat brzo, aby se neobjednával s největší vlnou zájmu, 

což by mohlo znamenat skluz. Přítel Valenta rozvířil diskusi o účinnosti jednotlivých druhů jarního přeléčení, 

přítel předseda však tuto debatu odročil do části Diskuse.  Přítel předseda navrhuje vznést dotaz na nejvhodnější 

postup přímo na Výzkumný ústav, což zajistí osobně při odvozu vzorků na varroázu.  

Gratulace 

Přítelkyně Belušová (na základě informací z CISu) pogratulovala jubilantům. Pozornost a potlesk si tak vysloužili 

přátelé Pláteník, Kosinoha (nepřítomen), Kaliba, Uldrych, Schrotter, Janota, Nožička, Linhart, Košut (nepřítomen) 

a Jirák (nepřítomen). 



Zpráva kontrolní komise 

Přítel Bernášek sdělil za Kontrolní komisi, že proběhla kontrola účetnictví a konstatoval, že v něm nebyly 

shledány žádné nesrovnalosti. Dále přečetl návrh na odpis poškozeného nebo dožívajícího zařízení (úl, stáčecí 

nádoba, 2x kompresor, 2x vyvíječ – nejsou náhradní díly, přítel Linhart až se to rozbije udělá ze dvou jeden). 

Volné místo v kontrolní komisi 

Přítelkyně Belušová informovala, že se uvolnilo místo v ústřední kontrolní komisi svazu a že je tedy možné se o 

něj ucházet.   

Pub kvíz a guláš 

Závěr první části schůze byl oživen pubquiz-em, pochopitelně se včelařskou tematikou. Quiz byl vyhodnocený po 

přestávce, během které včelaři povečeřeli guláš a zajedli ho jablečným závinem.   

Celý kvíz a jeho moderování zajistila paní pokladní Vlaďka Jiroušková se svou dcerou Terezkou a přáteli 

z Brandýska. Všem patří veliké díky za zábavu i poučení.  

Usnesení  

Usnesení výroční členské schůze ZO ČSV Kladno konané dne 7.2.2024 v Kladně Švermově – rest. Kuklík 
Členská schůze vzala na vědomí a schválila: 

 Plán činnosti na rok 2024 

 Zprávu o hospodaření za rok 2023 

 Zprávu zdravotního referenta 

 Zprávu o činnosti Kontrolní komise za r. 2023 
 

Zapsal přítel Jan Červený 

 

 

 


